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Zápis z 86. jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 30. 5. 2024 

 
Přítomni:  J. Bielčíková, P. Bydžovský, P. Chaloupka, J. Chýla, J. John, 

J. Kameník, O. Lebeda, P. Lukáš, A. Macková, O. Svoboda, V. Wagner 
 
Omluveni: P. Cejnar,  
 
Hosté: N. Shevchenko, F. Křížek, J. Svobodová, M. Schäfer, R. Mikšová, 

E. Šimečková, P. Strunz 
 
Jednání bylo zahájeno v 12:15 a probíhalo pouze prezenčně v zasedací místnosti ÚJF v Řeži. 
Jednání Rady řídil předseda Rady V. Wagner. 

Program 

1) schválení programu 

2) kontrola zápisu z posledního jednání Rady 

3) záležitosti projednávané per-rollam 

4) návrh rozpočtu ÚJF AV ČR na rok 2024 a střednědobého finančního výhledu, návrh 
investic a institucionálního rozpočtu 

5) návrh aktualizace Organizačního řádu ÚJF  

6) různé  

Ad 1) Schválení programu 

Předseda V. Wagner přednesl program jednání Rady a tento program byl Radou při hlasování 
jednomyslně schválen. 

Závěr: Program byl schválen všemi přítomnými členy rady. 

Ad 2) Kontrola zápisu z posledního zasedání Rady 

K zápisu z posledního zasedání Rady nebyly připomínky, zápis je zveřejněn na webu ÚJF. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Ad 3) Záležitosti projednávané per-rollam 

Předseda V. Wagner informoval o proběhlém per-rollam projednání návrhu mobilitního 
projektu G. Ceccia. K návrhu projektu nebyly další připomínky. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Ad 4) Návrh rozpočtu ÚJF AV ČR na rok 2024 a střednědobého finančního výhledu 

Ředitel ÚJF O. Svoboda představil rozpočet ÚJF AV ČR na rok 2024 včetně plánovaných 
investic, nákladné údržby a přístrojových investic. Prezentován byl rovněž institucionální 
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rozpočet po odděleních a střednědobý rozpočtový výhled pro roky 2025 a 2026, kde se 
předpokládá stagnace institucionální části rozpočtu. 

O. Svoboda dále informoval Radu o výsledném stavu rozpočtu za rok 2023, vyzdvihl zejména 
zaúčtování zisku z prodeje dceřiné firmy RadioMedic s.r.o. do Fondu rozvoje majetku a 
výsledný zůstatek za rok 2023. 

Pro zajištění 5% spoluúčasti na investičních akcích financovaných z projektů OP JAK navrhl 
O. Svoboda čerpání z rezervního fondu ve výši až 2.920 tis. Kč.  

Závěr: Rada projednala rozpočet ÚJF na rok 2024 a střednědobý výhled na roky 2025–2026. 
Rada jednomyslně schválila čerpání z Rezervního fondu ve výši až 2.920 tis. Kč na pokrytí 5% 
spoluúčasti na investičních akcích hrazených z projektů OP JAK.  

Ad 5) Návrh aktualizace Organizačního řádu ÚJF  

O. Svoboda prezentoval Radě návrh aktualizace Organizačního řádu, který reflektuje změny 
dané novelou zákona o veřejných výzkumných institucích i další úpravy, zejména v části příloh 
(organizační schéma ÚJF a popis aktivit jednotlivých oddělení). P. Lukáš vznesl 
k předloženému návrhu několik věcných připomínek, které budou zapracovány a předloženy 
Radě na dalším zasedání. Z důvodu probíhajících jednání o změně názvu některých oddělení a 
skupin, jakož i přesunu skupin mezi odděleními bude Organizační řád projednán na dalším 
zasedání. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Ad 6) Různé  

J. Kameník informoval Radu o prezentaci ústavu na právě probíhajícím Veletrhu vědy. Letošní 
stánek prezentuje již osvědčené aktivity jako je auto z projektu CRREAT pro měření bouřek 
nebo vakuové divadlo, ale i zcela nové, např. model urychlovače částic. 

V. Wagner informoval Radu o diskuzním setkání kandidáta na předsedu Akademie věd doktora 
Jiřího Pleška se zaměstnanci ÚJF a ÚACH, které proběhne 3. 6. od 10:00 v konferenčním sále 
ÚJV. 

O. Svoboda informoval členy Rady o slavnostním otevření radiochemické laboratoře 
vybudované v rámci Smluvního výzkumu s firmou Eckert & Ziegler, za účasti zástupců 
Akademie věd a vlády ČR, které proběhne dne 18. 6. 2024. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Jednání Rady bylo ukončeno v 14:25 hodin. 

 

 

Zapsala: O. Svoboda    Ověřila: A. Macková 


